
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 30. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 66
Finder ministeren det rimeligt, at selskaber skal beskattes af urealiserede ejendomsgevin-
ster fra 2023, også i tilfælde hvor værdien af ejendommen har været højere på et tidligere
tidspunkt i den periode, hvor selskabet har ejet ejendommen, og hvor selskabet ikke har
haft fradrag for de allerede konstaterede urealiserede tab?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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